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Jaarverslag van de secretaris over 2019 
 
Bestuurssamenstelling UASV per 31-12-2019: 
 

● Mw. A. Schuurhuis, anaesthesioloog, voorzitter  
● Mw. F.A.M. Klijn, psychiater, secretaris 

● T.H. Lo, radioloog, penningmeester 
● Mw. E. van Dorst, gynaecoloog, lid 

● Dhr. van de Kraats, psychiater, lid 
 
Vergaderactiviteiten 
Er zijn in 2019 vijf bestuursvergaderingen gehouden en een reguliere Algemene Ledenvergadering in April. 
 
De volgende onderwerpen kwamen in de bestuursvergaderingen aan de orde: 

● Implementatie IFMS en interne gespreksleiders 

● Medisch specialisten in conflictsituaties en het isolement waarin collega’s terecht komen 

● De  notitie neveninkomsten van het UMC Utrecht 
● Waardering en tijd voor onderwijstaken 
● HAMS regeling 

 
Bestuur 
In 2019 heeft Hans Jacobs afscheid genomen van het bestuur ivm zijn pensionering. Dhr. Gerben van de 
Kraats is ter kennismaking aanwezig geweest bij een aantal UASV bestuursvergadering en stelt zich 
verkiesbaar als bestuurslid van de UASV. De bestuursleden danken oud-penningmeester en bestuurslid 
Jacobs voor zijn tijd en inzet voor de UASV. 
 
Ledenbestand 
De UASV kent jammer genoeg een afnemende graad van vertegenwoordiging. Per 31 december 2019 
waren 208  van de ruim 700 medisch specialisten in dienst bij het UMCU lid van de vereniging. Het 
ledenaantal loopt terug door pensionering en vertrek van de oudere generatie specialisten.  
 
De UASV blijft er zich op richten op om zoveel mogelijk nieuwe leden aan de vereniging te binden. Recente 
onderwerpen waar de UASV zich mee bezig heeft gehouden op het gebied neveninkomsten en tekorten in 
de zorg en de nieuwe CAO  zijn immers voor alle collega’s urgente onderwerpen, jong en oud.    
 
Contact met de leden 
Naast de ALV in het voorjaar vond contact met de leden in 2019 plaats via de website van de UASV. 
Daarnaast  is er één nieuwsbrief verschenen over de uitkomsten van de pol “neveninkomsten” en een 
toelichting op de positie en de rol van de UASV en een oproep om collega’s te informeren en te 
enthousiasmeren om lid te worden. In 2019 zijn er twee polls verzonden, één over tijd en waardering voor 
onderwijstaken en één over de voorgestelde regeling in de HAMS. De uitslag van de poll onderwijstaken is 
ingebracht in de vergadering van de O&O raad in het UMC Utrecht. De uitkomsten van de poll over de 
HAMS regeling zijn ingebracht tijdens de inhoudelijke overleggen met de Federatie en de LAD. Geen enkele 
vertegenwoordiging had zulke concrete input van de achterban beschikbaar. Daar zijn we best een beetje 
trots op! De UASV heeft in 2019 een cursus georganiseerd via de Academie voor medisch specialisten. De 
cursus was gericht op de positie van de medisch specialist in loondienst in een universitair medisch centrum 
en gaf handvaten  hoe om te gaan met conflictsituaties. In de cursus zijn ook diverse onderhandeltechnieken 
en samenwerkingsstrategieën aan de orde gekomen. Aan de cursussen deden behalve bestuursleden ook 
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enkele leden van de UASV mee. Met 10 deelnemers kijken we terug op een geslaagde dag. In 2020 zal het 
bestuur de leeropbrengst van de training vertalen naar concrete acties. 
 
Vertegenwoordiging UASV-bestuur in andere gremia binnen en buiten het UMCU 
De UASV is op dit moment met twee van haar bestuursleden (Schuurhuis en Lo) vertegenwoordigd in de 
ledenraad van het Stafconvent UMCU.  
Anke Schuurhuis is daarnaast lid van de OR UMCU, naast twee andere stafleden UMCU die geen 
bestuurslid UASV zijn. 
 
De LAD heeft sinds de oprichting van de Federatie Medisch Specialisten de beroepsbelangenbehartiging 
voor alle medisch specialisten in loondienst aan de CAO-tafel op zich genomen.  Een van onze 
bestuursleden, Ine Klijn, vertegenwoordigt de Academisch Medisch Specialisten in de ledenraad LAD. 
De ledenraad LAD wordt betrokken bij de cao-inzet voor medisch specialisten binnen de cao UMC 
  
 
Utrecht, maart 2020 Ine Klijn, secretaris 
 


